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Заглавие: GS1 БЪЛГАРИЯ УЧАСТВА В РЕГИОНАЛЕН ФОРУМ НА GS1 ЕВРОПА В БУДАПЕЩА

Дата: 18.10.2011 15:03
Медия: Новини дир.бг 

Внедряването на фамилията баркод символи GS1 Databar, приложенията за мобилни телефони и взаимодействието между
секторите при идентификацията на потребителските стоки ще бъдат дискутирани на започващия в столицата на Унгария
Регионален форум на "GS1 в Европа". В съвета на GS1 в Европа членуват 46 GS1 национални организации от общо 108
организации в света. Българската делегация се води от председат... 

Заглавие: ЦВЕТАН СИМЕОНОВ : ЕДИН ПРЕЗИДЕНТ ТРЯБВА ДА ИЗПОЛЗВА ПРАВОТО НА ОБРЪЩЕНИЯ
КЪМ ПАРЛАМЕНТА И КЪМ НАРОДА

Дата: 18.10.2011 18:05
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата 

Представителите на бизнеса поискаха бъдещият президент да помогнете на българите да разберат, че са граждани срещу
данъците, които плащат 

"Трябва да има уважение към тези, които произвеждат и плащат данъци. Темата за ефективността и прозрачността на
публичните разходи е от първостепенно значение. Не е достатъчно да говорим за разпределението на бюджета, а по... 

Заглавие: GS1 БЪЛГАРИЯ УЧАСТВА В РЕГИОНАЛЕН ФОРУМ НА GS1 ЕВРОПА В БУДАПЕЩА

Дата: 18.10.2011 15:03
Медия: Finance5 

Внедряването на фамилията баркод символи GS1 Databar, приложенията за мобилни телефони и взаимодействието между
секторите при идентификацията на потребителските стоки ще бъдат дискутирани на започващия в столицата на Унгария
Регионален форум на "GS1 в Европа". В съвета на GS1 в Европа членуват 46 GS1 национални организации от общо 108
организации в света. Българската делегация се води от предсе... 

Заглавие: GS1 БЪЛГАРИЯ УЧАСТВА В РЕГИОНАЛЕН ФОРУМ НА GS1 ЕВРОПА В БУДАПЕЩА

Дата: 18.10.2011 13:06
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата 

Строгият стандарт GS1 навлиза и в банковия сектор 

http://novini.dir.bg/2011/10/18/news9717669.html
http://new.bcci.bg/news/1814
http://www.finance5.bg/news/bulgarian/73930.html
http://new.bcci.bg/news/1811


Внедряването на фамилията баркод символи GS1 Databar, приложенията за мобилни телефони и взаимодействието между
секторите при идентификацията на потребителските стоки ще бъдат дискутирани на започващия в столицата на Унгария
Регионален форум на "GS1 в Европа". В съвета на GS1 в Европа членуват 46 GS1 национал... 

Заглавие: 20 ГОДИНИ ЧЕСТВА ТПП КАЗАНЛЪК

Дата: 18.10.2011 18:34
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата 

Недопустимо е да има свободни работни места и една огромна "армия" безработни, която не желае да ги заеме или не може,
защото няма клалификация Има проблеми с това хората да разбират от предприемачество. 

Председателят на БТПП Цветан Симеонов, заедно с председателите на регионални търговско-промишлени палати Олег
Стоилов - на Старозагорската ТПП и Янчо Янев - съп... 

Заглавие: КАЛФИН: ТРЕВОЖНО НАРАСТВА БЕДНОСТТА В СТРАНАТА, А БИЗНЕС СРЕДАТА Е
ИЗКЛЮЧИТЕЛНО ЛОША

Дата: 18.10.2011 20:24
Медия: Сливен нюз 

В България има свито вътрешно търсене, а правителството прави всичко възможно да го свие още повече чрез замразените
доходи и забавените плащания, което убива малкия и средния бизнес. Тревожно нараства бедността в страната, а бизнес
средата е изключително лоша. Така обобщи вижданията си за икономическото положение Ивайло Калфин на среща с
представители на бизнеса в БСК. "За големите инвеститори е... 

Заглавие: КАЛФИН СЕ ЗАРЕЧЕ ДА Е ГАРАНТ ЗА ПО-ДОБРА БИЗНЕС СРЕДА

Дата: 18.10.2011 20:00
Медия: Сега 

Кандидатът за държавен глава на БСП Ивайло Калфин обеща да използва възможностите на президентската институция, за
да подобри условията за бизнес в България. "За големите инвеститори е особено важно каква е държавната политика за
създаване на подходяща бизнес среда. Тук държавният глава може да бъде гарант, има доста възможности за влияние",
заяви Калфин на среща с представители на бизнеса от Б... 

Заглавие: СЕМИНАР НА ШУМЕНСКАТА ТЪРГОВСКО-ПРОМИШЛЕНА ПАЛАТА

Дата: 18.10.2011 17:41
Медия: Шуменска заря 

Пламен ГЕОРГИЕВ

Обучение на тема "Корпоративна социална отговорност, бизнесетика, повишаване адаптивността на работниците, управление
на конфликти посредством преговори, посредничество и медиация, приложение на системата GS1... 

Заглавие: КАЛФИН: СТРУКТУРАТА НА БЪЛГАРСКАТА ИКОНОМИКА Е ТРАГИЧНА

Дата: 18.10.2011 18:19
Медия: Дневник 

http://new.bcci.bg/news/1815
http://www.sliven-news.com/index.php?option=com_content&view=article&id=5389:kalfin-trevozhno-narastva-bednostta-v-stranata-a-biznes-sredata-e-izklyuchitelno-losha-&catid=29:izborni-novini&itemid=121
http://www.segabg.com/online/new/articlenew.asp?issueid=10326&sectionid=2&id=0000203
http://grada.bg/86891/%d1%81%d0%b5%d0%bc%d0%b8%d0%bd%d0%b0%d1%80-%d0%bd%d0%b0-%d1%88%d1%83%d0%bc%d0%b5%d0%bd%d1%81%d0%ba%d0%b0%d1%82%d0%b0-%d1%82%d1%8a%d1%80%d0%b3%d0%be%d0%b2%d1%81%d0%ba%d0%be-%d0%bf%d1%80%d0%be%d0%bc/
http://www.dnevnik.bg/izbori2011/2011/10/18/1180533_kalfin_strukturata_na_bulgarskata_ikonomika_e_tragichna/


Ако стана президент, ще налагам вето върху закони, които са приети без оценка за въздействието им върху бизнес средата.
Това обеща Ивайло Калфин на среща с представители на Българската стопанска камара, Българската търговско-промишлена
палата и Асоциация на индустриалния капитал. По мнението му по този начин много лобистки закони щели да бъдат спирани.
Структурата на българската икономика е т... 

Заглавие: ИВАЙЛО КАЛФИН: НЕ БИХ СЕ ПОКОЛЕБАЛ ДА ИЗПОЛЗВАМ ВЕТО, КОГАТО ЗАКОН СЕ ПРИЕМА,
БЕЗ ДА СЕ ЗНАЕ КАК СЕ ОТРАЗЯВА НА ИКОНОМИЧЕСКАТА СРЕДА

Дата: 18.10.2011 18:08
Медия: Информационна агенция "Фокус" 

София. При успех на изборите, не бих се поколебал да използвам правото на вето, когато един закон се приема, без да бъде
направена оценка, и без да се знае по какъв начин се отразява на икономическата среда. Това ще затвори пътя на много
лобистки закони и поправки, които се приемат в българския парламент, което е един от проблемите на икономическата среда.
Това каза Ивайло Калфин, ка... 

Заглавие: И. КАЛФИН: В ПЕРИОД НА КРИЗА СПРАВЕДЛИВОСТТА Е МНОГО ВАЖНА

Дата: 18.10.2011 17:39
Медия: news.data.bg 

"Трябва да има уважение към тези, които произвеждат и плащат данъци. Темата за ефективността и прозрачността на
публичните разходи е от първостепенно значение. Не е достатъчно да говорим за разпределението на бюджета, а повече
трябва да се говори за бюджетните постъпления, в чиято основа стои потреблението и производството."

Това каза кандидатът за президент на България, издигнат от БСП,... 

Заглавие: МАРИАНА КУКУШЕВА: ТЪРГОВЦИТЕ НЕ ТРЯБВА ДА ВРЪЩАТ ВЧЕРАШЕН ХЛЯБ

Дата: 18.10.2011 13:50
Медия: Регал 

Фотограф: Редакция

Има ли засилени продажби на български хляб в Гърция, както отбеляза неотдавна един гръцки вестник?
- Нямаме официални данни за това. 
А изобщо изнасяме ли някъде хляб?
- Нямаме данни, но е факт, че българският хляб е по-евтин. Така че, явно има икономическа изгода, ако това се случва.
Колко по-евтин?
- В Гърция п... 

Заглавие: ИВАЙЛО КАЛФИН: ТРЕВОЖНО НАРАСТВА БЕДНОСТТА В СТРАНАТА

Дата: 18.10.2011 16:48
Медия: Агенция "КРОСС" 

София /КРОСС/ В България има свито вътрешно търсене, а правителството прави всичко възможно да го свие още повече
чрез замразените доходи и забавените плащания, което убива малкия и средния бизнес.

Тревожно нараства бедността в страната, а бизнес средата е изключително лоша. Така обобщи вижданията си за
икономическото положение Ивайло Калфин на среща с представители на бизнеса в БСК.

... 

http://www.focus-news.net/?id=n1579488
http://news.data.bg/4/economics/271590/
http://regal.bg/show.php?storyid=1178861
http://www.cross.bg/1255359


Заглавие: КАЛФИН: ВСИЧКИ ЕНЕРГИЙНИ ПРОЕКТИ, КОИТО МОГАТ ДА МИНАТ ПРЕЗ БЪЛГАРИЯ, ТРЯБВА
ДА БЪДАТ РЕАЛИЗИРАНИ

Дата: 18.10.2011 15:53
Медия: Агенция "КРОСС" 

София /КРОСС/ В България има свито вътрешно търсене, а правителството прави всичко възможно да го свие още повече
чрез замразените доходи и забавените плащания, което убива малкия и средния бизнес. Тревожно нараства бедността в
страната, а бизнессредата е изключително лоша. Така обобщи вижданията си за икономическото положение Ивайло Калфин
на среща с представители на бизнеса в БСК.
Домаки... 

Заглавие: МАХАТ ГАЩИТЕ И ЧОРАПИТЕ ОТ НДК

Дата: 19.10.2011 02:00
Медия: Телеграф 

Връщат имиджа му на културен център
Ростислава Иванова
Гащите и чорапите изчезват от НДК, научи „Телеграф“.
Новото ръководство на двореца е решило да изтрие имиджа му на битпазар и маха щандовете, където се продават евтино
бельо и пижами.
Искаме да върнем старата слава на НДК на културен център, съобщи главният юрисконсулт Жорж Радушев.
Вече са изгонени постоянните базари от двете страни на сградата. Дори изложението „Произведено в България“, което по
традиция още от създаването си през 1995 г. се провежда в НДК, ще се мести в зала „Универсиада“. Причината е, че
щандовете му са пълни предимно с кинкалерия, горно и долно бельо и пижами. Чест от тях са китайска стока, въпреки че по
подразбиране на изложението трябва да се продават само български артикули.
Среща
Още преди няколко месеца са уведомили организаторите Българска търговско-промишлена палата и „Бизнес център
България“ за новата политика. На среща новите шефове на двореца са предложили по-неизгодни условия за българското
изложение, което е било определено като „специфично“. Поискали са по-високи цени от договорените и преместване от
луксозните пет етажа над главния вход в подлеза на мястото на закрития базар при фонтана, известен като „Топките“. „Не ни
устрои и потърсихме алтернатива“, каза шефката на панаира в БТПП Маргарита Дамянова.
Писма
Самите участници в изложението обаче са уведомени за промяната едва преди няколко дни с писма от „Бизнес център
България“. Голяма част се канят да си искат парите обратно.
„Ако знаехме това, нямаше да платим авансово и да участваме!“, негодуват във фирмите. Повечето са предплатили 20% от
таксата на НДК, а някои и цялата сума от 3600 – 4000 лв, за да ползват 10 % отстъпка. Производителите са притеснени, че в
писмата от организаторите никъде не се споменава, че парите ще им бъдат върнати при отказ за участие.
Това не е вярно, всеки може да се откаже и да си получи парите обратно, заяви шефката на „Бизнес център България“
Йорданка Чавдарова.
Изложението трябваше да се проведе в НДК от 15 до 25 ноември. Освен че е преместено, то е съкратено с три дни. Поради
тази причина, а не заради новото място, на авансово платилите такса за участие са върнати част от парите. Собственичка на
цех за детски памучен трикотаж разказа, че преди няколко месеца дала 3600 лв и сега очаква да си получи обратно 300 лв.

В същото време днес в НДК официално стартира изложението „Стройко“, тъй като според новата управа отговаря на
условията. Изложението „Кожен свят“ също е минало ситото и остава в двореца.

 

 

УТОЧНЕНИЕ НА БЪЛГАРСКАТА ТЪРГОВСКО-ПРОМИШЛЕНА ПАЛАТА:
 

 
 

Пред БТПП не стои въпрос за това, че някой може да бъде ощетен или
неинформиран, защото предварително уведомяваме фирмите за ОБЩИТЕ УСЛОВИЯ

http://www.cross.bg/1255333


неинформиран, защото предварително уведомяваме фирмите за ОБЩИТЕ УСЛОВИЯ
ЗА УЧАСТИЕ в Изложението „Произведено в България”.
 

 
 

БТПП напомня, че не отговаря на истината твърдението, че дните на изложението
„Произведено в България” са намалени с три, а цените са завишени. Точно обратното –
цените са значително намалени (с 24 %) в сравнение с предходната година, а дните ще
бъдат само с един по-малко.
 

 
 

През 2011 година няма фирми, които д а са платили предварително. Посочената
производителка на детски трикотаж, не е заявила участие пред БТПП.
 

 
 

БТПП е пример за изрядност за възстановяване на парите в срок и пълен размер и
никой не трябва да има притеснение за това. Отново ще поканимФедерацията на
потребителите,за наш партньор, да упражнява контрол относно произхода на
излаганите стоки. Фирмите предварително декларират, честоките им са с гарантиран
български произход.
 

 

РЕГИОНАЛНИ ТПП/ТПК - (3 НОВИНИ)

Заглавие: КАНДИДАТЪТ НА ГЕРБ ЗА КМЕТ НА ВАРНА КИРИЛ ЙОРДАНОВ СЕ СРЕЩНА С ПРЕДСТАВИТЕЛИ
НА ТЪРГОВСКО-ИНДУСТРИАЛНАТА И СТРОИТЕЛНА КАМАРИ

Дата: 18.10.2011 11:24
Медия: Информационна агенция "Фокус" 

Варна. Кандидатът на ГЕРБ за кмет на Варна Кирил Йорданов се срещна с представители на Търговско-индустриалната
камара и Варненска строителна камара, предаде репортер на Радио "Фокус" - Варна. На срещата присъстваха и
кандидатите за общински съветници на ГЕРБ Иван Луков и арх. Димитър Николов. Присъстващите се обединиха около
идеята за сериозно сътрудничество между представите... 

Заглавие: НА ПАЗАР В КЪРДЖАЛИ - ЛОКУМ, ЧОРАПИ И ДРЕШКИ

Дата: 18.10.2011 19:31
Медия: Вестник Нов Живот 

Със сигурност вече никой не си задава въпроса каква изненада крие т. нар. Национално търговско изложение "Всичко за
всеки", чиито павилиони отново са наредени във фоайето на кърджалийския театър и ще са там до 22 октомври. Гледката е
до болка позната - пижами,чорапи, бельо, до стелажи с блузи, якета, панталони, поли, шалове. Познати са обувките и
чанти. Голяма част от тях сме ги виждали в нашит... 

http://www.focus-news.net/?id=n1579188
http://vestniknovjivot.blogspot.com/2011/10/blog-post_3730.html


Заглавие: РУМЪНСКИЯТ СЪД ОСВОБОДИ БЪЛГАРСКИЯ КОРАБ

Дата: 18.10.2011 17:33
Медия: The News 

Днес, съдът в град Мангалия, Румъния оправда капитана Христо Спасов на българския кораб задържан в румънски води,
това съобщи министърът на земеделието и храните д-р Мирослав Найденов по време на посещението си в ТПК "Михалково".
Министър Найденов посочи, че благодари на румънския съд и се радва, че капитанът ще може да прибере кораба си.
Той припомни, че корабът бе задържан за повече от... 

БИЗНЕС - (5 НОВИНИ)

Заглавие: БАНКОВИТЕ ЛИХВИ МОГАТ ДА СЕ СВАЛЯТ С ПАЗАРНИ МЕХАНИЗМИ, СМЯТА АЛЕКСЕЙ ПЕТРОВ

Дата: 18.10.2011 14:55
Медия: Дарик радио 

Лихвите на банките могат да бъдат свалени чрез пазарни механизми. Това заяви кандидатът за президент Алексей Петров на
среща с представители на малкия и средния бизнес. Петров се обърна към тях с думите "производители на хляба на
българските граждани", тъй като именно те са истинските работодатели в България, а не големите фирми, които финансират
партиите, смята той.

"Уважаеми производит... 

Заглавие: КАЛФИН: ТРОМАВАТА НИ АДМИНИСТРАЦИЯ ПРЕЧИ НА БИЗНЕСА

Дата: 18.10.2011 16:47
Медия: Novini bg 

По думите на кандидат-президента на БСП, държавата трябва да се стреми да дава повече свобода и възможности на
инвеститорите да работят

Държавните институции в България трябва да се интересуват освен от начина на разпределяне на бюджета, и от бизнес
средата.

Това каза кандидатът за президент от БСП Ивайло Калфин на среща с работодатели.

По думите на Калфин, държавата т... 

Заглавие: БИЗНЕСЪТ В ЕВРОПА ЖЕЛАЕ ЯСНИ МЕРКИ СРЕЩУ КРИЗАТА

Дата: 18.10.2011 12:59
Медия: Труд 

ЕС да защити еврото и да наложи фискална дисциплина и структурни реформи в страните членки, поиска европейската
бизнес организация "БизнесЮръп" броени дни преди срещата на върха в съюза. Усилията на предприемачите в Европа са
изложени на риск от продължаващата политическа несигурност, се твърди в декларация на организацията, която включва 41
работодателски федерации (включително Българската сто... 

Заглавие: ПРЕВЕДЕНИ СА ПЪРВИТЕ ТРАНШОВЕ ОТ ЕНЕРГИЙНИТЕ ПОМОЩИ

Дата: 18.10.2011 17:03
Медия: Монт Прес 

http://www.thenews.bg//news-from-bulgaria/26388-template
http://www.dariknews.bg/view_article.php?article_id=792954
http://www.novini.bg/news/27513-kalfin-tromawata-ni-administraciq-prechi-na-biznesa.html
http://www.trud.bg/article.asp?articleid=1080554
http://www.mont-press.com/index.php?issue=812011&kind=&article=29633&rank=4&short=&numb=r?s?._81_(1921),_r?r?r?._r?r?ii,_18_-_19_r?r?s?r?r?r?s?r?_2011_r?.


Над 2200 души от общините Монтана и Бойчиновци са кандидатствали до сега за енергийни помощи. Срокът за подаване на
документите изтича в края на октомври. Общо 2223 молби са целеви помощи за отопление са подадени в дирекцията
"Социално подпомагане"-Монтана. От тях са одобрени 1050. На 160 човека е даден отказ, защото са имали доходи над
диференцирания минимум. За предстоящия зимен сезон хората щ... 

Заглавие: ТРАЙКОВ: БЮДЖЕТ НЕ СЕ ПЪЛНИ С "ДАНЪЦИ ДО СМЪРТ"

Дата: 18.10.2011 02:00
Медия: FROG NEWS 

След като получи подкрепа от премиера Бойко Борисов, който се обяви срещу въвеждането на данъка, днес
министърът на икономиката Трайчо Трайков заяви категорично, че "бюджетът се пълни от икономическата
активност, а икономическа активност не се стимулира с облагане до смърт".

 

Тази позиция очевидно е различна от мнението на финансовия министър Симеон Дянков, който беше
инициатор на предложението. На 11 октомври Министерството на финансите публикува предложение за
промени в Закона за акцизите и данъчните складове. Те предвиждат акцизна ставка от 1.70 лева за
гигаджаул за природния газ за коли и 0.20 лева за гигаджаул - за отопление. Ако ставката за отопление се
приеме, това ще доведе до поскъпване на парното само заради нея още от Нова година, предупреди
председателят на ДКЕВР Ангел Семерджиев, без да посочи с колко.

 

Официалните мотиви на финансовото министерство да предлага въвеждането на акциза са изпълнението на
европейските директиви за доближаване на българското данъчно облагане в сферата на косвените данъци
до минималните ставки в ЕС. Реалните причини обаче са други – увеличение на данъчните приходи, което в
период на икономическа стагнация може да стане само чрез допълнително облагане.

 

В момента природният газ не се облага с акциз. В понеделник Борисов определи идеята на финансовия
министър Симеон Дянков за въвеждане на акциз върху газа като добра, но неосъществима по време на криза.

Налагането на акциз върху горивата ще се отрази върху крайните цени на всички стоки, както и на парното,

посочи Борисов.

 

Икономическият министър Трайчо Трайков смята, че в момента не е редно не само да се слага акциз върху
газа, но трябва да се отлага въвеждането му възможно най-дълго. Причината е, че природният газ в
България е важен за топлофикациите и директно е свързан с развитието на топлофикационния сектор,

посочи Трайков. Той допълни, че синьото гориво е важно още и за битовата газификация и за предприятията,

които го използват за суровина, както и за транспортния сектор.

Запитан дали отлагането на увеличението на акцизите няма да доведе до шоково поскъпване на природния
газ в бъдеще, Трайков обясни, че "това няма да е шоково, защото акцизът винаги ще бъде с един размер и
дали ще го въведем сега или след 2-3 години, въздействието винаги ще е едно и също".

Финансовият министър Симеон Дянков всъщност се бил отказал от въвеждането на акциза
Междувременно финансовият министър Симеон Дянков променил позицията си и най-вероятно въвеждането
на акциза върху газа няма да стане от 2012 г., казаха от пресцентъра на ведомството му пред Mediapool.

 

Не е ясно дали премиерът Борисов е разговарял с министър Дянков, който е на работно посещение в Румъния
и се прибира във вторник. Премиерът обеща да говори с него след като се завърне в страната.

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (1 НОВИНА)

Заглавие: НЕ БИВА ДА ЗАРОБВАТ ФИРМИТЕ С ПЕНСИОНЕРИ

http://paper.standartnews.com/bg/article.php?d=2011-10-19&article=385736


Заглавие: НЕ БИВА ДА ЗАРОБВАТ ФИРМИТЕ С ПЕНСИОНЕРИ

Дата: 19.10.2011 00:06
Медия: Стандарт 

Никой не гони възрастни служители, ако те са полезни, казва Кирил Домусчиев
Пълна глупост е идеята за промяна в Кодекса на труда, която да задължи работодателите да оставят на работа
пенсионерите, докато самите те решат кога да напуснат. Все още не съм имал време да направя обстойно проучване, но
дълбоко се съмнявам дали има дори и една държава по света, която законодателно да е предос... 

РАБОТОДАТЕЛИ И ДРУГИ РАБОТОДАТЕЛСКИ ОРГАНИЗАЦИИ - (6 НОВИНИ)

Заглавие: СПЕЦИАЛИСТИ: РАБОТА ИМА ЗА МЛАДИ И СТАРИ

Дата: 18.10.2011 19:22
Медия: TV7 

Противоречиви мнения относно предложението на Тотю Младенов

Възрастните хора не пречат на младите да си намерят работа. Така специалисти в подбора на персонал коментираха
предложението на социалния министър Тотю Младенов работодателите да оставят на работа служителите, навършили
пенсионна възраст, ако те искат да продължат да работят. Младите хора обаче са недоволни.

Йордан е на 26 год... 

Заглавие: БСК: ЗАСТАВАМЕ ЗАД УСИЛИЯТА ЗА ГАРАНТИРАНЕТО НА ФИНАНСОВАТА ДИСЦИПЛИНА

Дата: 18.10.2011 19:22
Медия: Министерство на финансите 

Българската стопанска камара категорично застава зад усилията за гарантирането на финансовата дисциплина в
държавата. Това се казва в поздравление на БСК до вицепремиера и министър на финансите Симеон Дянков по случай
удостояването му с наградата на "Форбс"-Румъния "за изключителния му принос в опазването на финансовата и
икономическа стабилност в условията на най-тежката криза от десетилетия ... 

Заглавие: СВЪРЗВАТ ПРЕДСРОЧНО КЪМ ДАНЪЧНИТЕ ТЪРГОВЦИТЕ, УКРИВАЩИ ОБОРОТ

Дата: 18.10.2011 18:42
Медия: Dimitrovgrad4u 

Търговци, които бъдат хванати, че не издават касови бележки на клиентите си, ще трябва да се свързват предсрочно с
единната електронна система на НАП. За това предупреди днес Божана Илиева, пресаташе на Териториалната дирекция на
Националната агенция за приходите. Тя уточни, че подобна промяна е записана в Наредбата за регистриране и отчитане на
приходите от продажби и от септември в... 

Заглавие: БЕЗ УВОЛНЕНИЯ НА ПЕНСИОНЕРИ

Дата: 18.10.2011 13:29
Медия: Новини дир.бг 

Според Тотю Младенов всяка година допълнителен стаж след изпълнение на условията за пенсиониране ще носи на
работника 4% допълнително върху пенсията от 1 януари 2012 г., а не 3%, както е в момента.
Снимка: БГНЕС
Социалният министър Тотю Младенов поиска от бизнеса да не уволнява хората в напреднала възраст и да има законови

http://tv7.bg/news/bulgaria/1291782.html
http://www.minfin.bg/bg/pubs/1/4736
http://www.dimitrovgrad4u.com/index.php?topic_id=6731
http://novini.dir.bg/2011/10/18/news9716528.html


Социалният министър Тотю Младенов поиска от бизнеса да не уволнява хората в напреднала възраст и да има законови
мерки за това. Младенов предложи и увеличение на бонусите за рабо... 

Заглавие: БЕЗРАБОТИЦАТА В ЧАСТНИЯ СЕКТОР РАСТЕ, БИЗНЕСЪТ Е ПЕСИМИСТИЧНО НАСТРОЕН

Дата: 19.10.2011 08:21
Медия: Инвестор.БГ 

Липсата на икономическа сигурност у работодателите ще продължава да поддържа високо нивото на безработица у нас

Безработицата в частния сектор у нас се увеличава плавно от началото на годината досега. Това показва анализ на данните
за безработицата и заетостта за деветмесечието на 2011 г., направен от Investor.bg въз основа на статистиката, водена от
Агенцията по заетостта (АЗ).

... 

Заглавие: ЗАЩО ДА НЕ НАПУСКАТЕ СТАРАТА СИ РАБОТА?

Дата: 18.10.2011 15:55
Медия: news.data.bg 

Когато дълго сте работили на едно място, то най-вероятно сте близо до момента, в който ви се иска промяна и мисълта за
нова работата все по-често ви спохожда.

Преди да захвърлите с лека ръка старата такава, обаче помислете за плюсовете и минусите. И докато първите са много по-
лесни за откриване, ето някои от минусите за които може и да не си давате сметка.

1. Най-вероятно ще сте ... 

СИНДИКАТИ И ТРИСТРАНЕН ДИАЛОГ - (1 НОВИНА)

Заглавие: ПРЕГОВОРИТЕ ЗА ОСИГУРИТЕЛНИТЕ ПРАГОВЕ БЛОКИРАХА

Дата: 18.10.2011 09:04
Медия: INSURANCE.BG 

Близо половината от фирмите в България ще разберат след изборите какви ще са минималните суми, върху които ще трябва
да осигуряват служителите си през 2012 г. Това се отнася за работодателите във важни отрасли като транспорта, химията,
производството на лекарства, финансите, застраховането. В тези икономически дейности бизнесът и синдикатите не се
разбраха какви да са осигурителните прагове д... 

ЗАКОНИ И ПРОЕКТИ - (1 НОВИНА)

Заглавие: ПЕНСИОНЕРИТЕ СТАВАТ НЕДОСЕГАЕМИ! ДА МУ МИСЛЯТ МЛАДИТЕ

Дата: 18.10.2011 12:31
Медия: Марица 

Пенсионерите ще станат недосегаеми. С промяна в Кодекса на труда от догодина работниците, които са навършили възраст
за пенсиониране, няма да може да бъдат уволнявани без тяхно желание. Това съобщи социалният министър Тотю Младенов,
който участва в конференция за демографските предизвикателства, предаде АСН, цитиран от actualno.com.

Според Младенов с промяната се търсят възможности хорат... 

СИВА ИКОНОМИКА - (1 НОВИНА)

http://www.investor.bg/news/article/124638/332.html
http://news.data.bg/4/economics/271523/
http://insurance.bg/news/pregovorite-za-osiguritelnite-pragove-blokiraha/nid-106198.html
http://www.marica.bg/show.php?id=68504


Заглавие: 412 ФИРМИ И ГРАЖДАНИ С НЕПЛАТЕНИ ДАНЪЦИ И ОСИГУРОВКИ

Дата: 18.10.2011 10:40
Медия: Диана кабел 

През месец септември 412 граждани и фирми дължат данъци и осигуровки за над 5 хиляди лева, обявиха от НАП- Ямбол.
НАП направи предложение до лицензираните органи на 17 бизнесмени с неплатени данъци и осигуровки да бъде отнето
личното огнестрелно оръжие. Длъжниците са публикувани в интернет страницата на НАП, обявени са и в двата списъка в
сградата на Офиса в Ямбол. В първия публичен списък на Н... 

ВИРТУАЛНА АКАДЕМИЯ И ДОБРИ ПРАКТИКИ - (5 НОВИНИ)

Заглавие: Т. МЛАДЕНОВ: УЛЕСНИХМЕ ПРОЦЕДУРИТЕ ЗА КАНДИДАТСТВАНЕ КЪМ АЗ ЗА МЛАДЕЖИТЕ
ДО 29 Г.

Дата: 18.10.2011 18:13
Медия: Vesti.bg 

Улеснихме процедурите за кандидатстване към Агенцията по заетостта, касаещи младежите до 29 г. Това обяви министърът
на труда и социалната политика Тотю Младенов днес пред журналисти в Разград, съобщиха от пресцентъра на МТСП.
Министърът допълни, че по програма "Създаване на заетост на младежите чрез осигуряване на възможност за стаж" повече
от 13 хиляди младежи могат да започнат стаж по с... 

Заглавие: ЕВРОПАРИ ЗА ПОДОБРЯВАНЕ УСЛОВИЯТА НА ТРУД

Дата: 18.10.2011 17:03
Медия: Монт Прес 

Бюрата по труда вече приемат заявления за поемане пътните разходи на хора, които работят в друго населено място,
различно от настоящия им адрес, съобщават от Агенцията по заетостта. По проекта "По-близо до работа" могат да
кандидатстват нови наети работници с договор за не по-малко от 6 месеца. Другото условие е поне година назад да не са
били ангажирани от настоящия си работодател. Така ще бъдат... 

Заглавие: СТАРТИРА СХЕМА "БЕЗОПАСЕН ТРУД"

Дата: 18.10.2011 15:46
Медия: Burgas news 

Схема "Безопасен труд" има за цел подобряване на условията на труд в предприятията при спазване на нормите и
изискванията на законодателството по безопасност и здраве при работа. Общият бюджет на схемата е в размер на 70 000 000
лв., а кандидатстването става чрез подбор на проектни предложения. По настоящата схема могат да кандидатстват малки,
големи и средни предприятия, който са регистрирани по ... 

Заглавие: ФИНАНСИРАТ ПРОЕКТИ НА РАБОТОДАТЕЛИ ЗА ОБУЧЕНИЕ И СПЕЦИАЛИЗИРАНО РАБОТНО
ОБЛЕКЛО

Дата: 18.10.2011 11:54
Медия: Дарик радио 

Бистра Ковачева,  началник отдел "Програмиране и договаряне" в Главна дирекция "Европейски фондове и международни
програми" в Агенцията по заетостта представи пред кюстендилски работодатели схемата за безвъзмездна финансова помощ

http://www.dk-tv.com/index.php?t=3&id_news=3850&type=news
http://www.vesti.bg/index.phtml?tid=40&oid=4217952
http://www.mont-press.com/index.php?issue=812011&kind=&article=29621&rank=4&short=&numb=r?s?._81_(1921),_r?r?r?._r?r?ii,_18_-_19_r?r?s?r?r?r?s?r?_2011_r?.
http://www.burgasnews.com/stranata/ikonomika/48641-startira-shema-bezopasen-trud
http://www.dariknews.bg/view_article.php?article_id=792758


програми" в Агенцията по заетостта представи пред кюстендилски работодатели схемата за безвъзмездна финансова помощ
"Безопасен труд", разработена от отдела. 70 млн. лева е стойността на безвъзмездната финансова помощ по  схемата.
Минималният размер на един проект, който ще  представ... 

Заглавие: СТАРТИРА НАЦИОНАЛНА КАМПАНИЯ "ВРЕМЕННА И СЕЗОННА ЗАЕТОСТ НА УЧАЩИ СЕ
МЛАДЕЖИ"

Дата: 18.10.2011 10:30
Медия: Русе 24 

Намерете бивши съученици, състуденти, колеги и стари приятели! Регистрирайте се или влезте в профила си. КТ "Подкрепа"
стартира на 18 октомври 2011 г. Национална кампания за "Временна и сезонна заетост на учащи се младежи". В София, Варна,
Русе, Бургас, Враца, Благоевград и Пловдив в рамките на един учебен час ще бъдат открити поредица от стационарни
приемни, насочени към учениците от професиона... 

http://news.ruse24.bg/296686.html

